

WENGERPLATTNER

Unsere neue Partnerin Our new partner

Katja Schott-Morgenroth lic. iur.

BASEL | ZÜRICH | BERN

Dieter Gränicher, Dr. iur.
Karl Wüthrich, lic. iur.
Yves Meili, lic. iur.
Filippo Th. Beck, lic. iur., M.C.J.
Fritz Rothenbühler, Dr. iur.
Peter Sahli
Thomas Wetzel, Dr. iur.
Marc Nater, Dr. iur., LL.M.
Brigitte Umbach-Spahn, lic. iur., LL.M.
Beat Stalder, Prof. Dr. iur.
Urs Schöpfer
Stephan Kesselbach, Dr. iur.
Placidus Plattner, lic. iur.
Carlo Conti, Dr. iur.
Daniel Tobler
Oliver Künzler, Dr. iur.
Gaudenz Schwitter, Dr. iur.
Karin Graf, lic. iur., LL.M.
Christoph L. Wild, lic. iur., LL.M.
Katja Schott-Morgenroth, lic. iur.



Wir freuen uns, Ihnen mitzuteilen, dass Frau Katja Schott-Morgenroth, Rechtsanwältin | Notarin, per 1. April 2016 in unsere Partnerschaft aufgenommen wurde.

We are pleased to inform you that Mrs Katja Schott-Morgenroth, attorney at law | notary, became a partner at our law firm on 1 April 2016.

Katja Schott-Morgenroth lic. iur.

Rechtsanwältin | Notarin

Katja Schott-Morgenroth, geboren 1977, beendete 2001 ihr Studium an der Universität St. Gallen (HSG) und erwarb 2004 das Anwaltspatent des Kantons Zürich. Von 2004 bis 2016 war sie in einer wirtschaftsrechtlich ausgerichteten Advokatur- und Notariatskanzlei in Basel tätig, ab 2012 als Partnerin.

Katja Schott-Morgenroth berät sowohl Unternehmen als auch Privatpersonen schwerpunktmässig im Handels- und Gesellschaftsrecht. Ausserdem ist sie für ihre Klienten regelmässig in den Bereichen Ehegüter- und Erbrecht, Vorsorgeplanung und Immobiliarsachenrecht tätig. Sie amtiert als baselstädtische Notarin und vertritt ihre Mandanten vor allen schweizerischen Gerichten.

Attorney at Law | Notary

Katja Schott-Morgenroth, born 1977, graduated from the University of St. Gallen in 2001 and was admitted to the bar for the Canton of Zurich in 2004. She practised at a commercial law firm and notary's office based in Basel between 2004 and 2016, serving as partner from 2012.

Katja Schott-Morgenroth advises both companies and individuals on corporate and commercial law, which is her main practice area. In addition, she regularly advises clients on matrimonial property, the law of succession, pension planning and real estate matters. She practises as a notary for the Canton of Basel-Stadt and represents clients before all Swiss courts.

Standorte:

Aeschenvorstadt 55
CH-4010 Basel
T +41 61 279 70 00
F +41 61 279 70 01
basel@wenger-plattner.ch

Seestrasse 39 | Postfach
CH-8700 Küsnacht-Zürich
T +41 43 222 38 00
F +41 43 222 38 01
zuerich@wenger-plattner.ch

Jungfraustrasse 1
CH-3000 Bern 6
T +41 31 357 00 00
F +41 31 357 00 01
bern@wenger-plattner.ch

Repräsentanz:

11, rue du Général Dufour
CH-1204 Genf
T +41 22 800 32 70
F +41 22 800 32 71
geneve@wenger-plattner.ch